
P R O T O K Ó Ł  Nr XXI/1/2004 
 
z XXI sesji Rady  Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 20 kwietnia 2004 roku w sali 
Konferencyjnej Urzędu  Miasta  Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 
 
           Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg. listy obecności  25 
radnych , co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad / lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
                      Radna pani Elżbieta Dzierżak - Przewodnicząca Rady Miasta 
dokonała otwarcia XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadziła obrady. 
Powitała radnych oraz: 
- P. Tadeusza Ferenca - Prezydenta Miasta Rzeszowa  
- P. Franciszka Kosiorowskiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa 
- P. Ryszarda Winiarskiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa 
/ lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
- Przedstawicieli prasy, radia i telewizji 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa  , kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem /załącznik nr 2/. 
- Przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno- zawodowych, a także przybyłych 
mieszkańców Miasta / lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
            
Protokół Nr  XVIII/1/2003 z XVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 29 
grudnia 2003 roku został przyjęty jednomyślnie ( 22 głosy „za”). 
 
Protokół Nr XIX/1/2004 z XIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 17 lutego 
2004 roku został przyjęty ( 21 głosów „za”, nie było głosów „przeciw”, 1 głos  
„wstrzymujący się”).  
                                        
Radna pani Elżbieta Dzierżak  - Przewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa 
przedstawiła proponowany porządek obrad XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa : 
 
1. Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania / druk nr: XXI/15/2004/. 

 
2. Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 

Komendy Miejskiej Policji w Rzeszowie. 
 

3. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
/druk nr XXI/1/2004/. 
 



-  2  - 
 

4. Uchwała w sprawie wystąpienia Miasta  Rzeszowa ze Związku Powiatów Polskich / 
druk: XXI/3/2004 / . 
 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Miasta  Rzeszowa  /druk: 
XXI/4/2004 /. 
 

6. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury / druk: XXI/5/2004/. 
 

7. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury / druk przygotowany przez Kluby Radnych/. 
 

8. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie Nauki i 
Techniki  /druk: XXI/6/2004/. 
 

9. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie Nauki i 
Techniki  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /. 
 

10. Uchwała w sprawie ustanowienia  Nagród  Miasta   Rzeszowa  w dziedzinie Sportu 
/ druk: XXI/7/2004/. 
 

11. Uchwała w sprawie ustanowienia  Nagród  Miasta   Rzeszowa  w dziedzinie  Sportu  
/ druk przygotowany przez Kluby Radnych /. 
 

12. Uchwała  w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa  w  dziedzinie  
Kultury  i   Sztuki  / druk: XXI/8/2004/. 
 

13. Uchwała  w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa  w  dziedzinie  
Kultury  i   Sztuki  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /. 
 

14. Uchwała w sprawie wysokości Nagród Miasta  Rzeszowa /druk: XXI/9/2004/. 
 

15. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy ul. F.Kotuli 
w Rzeszowie / druk nr: XXI/12/2004 /. 
 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego 
zasobu /druk nr: XXI/ 13/2004 /.  
 

17. Uchwała w sprawie przyjęcia darowizny  / druk nr:  XXI/16/2004 / 
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18 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału wynoszącego 42/60 
części nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Dukielskiej /druk nr: 
XXI/18/2004 /. 
 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Rzeszowie przy ul. Zygmunta I Starego / druk nr:  XXI/19/2004 /. 
 
 

20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Rzeszowie przy ul. Tkackiej / druk nr:  XXI/20/2004 /. 
 

21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot.Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na terenie Miasta) 
 

22. Sprawozdanie z prac Prezydenta  Miasta  Rzeszowa. 
 

23. Zapytania i interpelacje. 
 

24. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 

 
 
          Z wnioskami o uzupełnienie proponowanego porządku obrad wystąpili : 
         
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa - w imieniu Prezydenta Miasta 
zwróciła się z prośbą o umieszczenie w punkcie 21a uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta Rzeszowa na 2004 rok ( projekt uchwały radni otrzymali przed sesją). 
Wyjaśniła, że ta sprawa została omówiona szczegółowo na Komisji Ekonomiczno-
Budżetowej Rady Miasta. Komisja nie wniosła żadnych zastrzeżeń i uwag , a także 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Pan Ryszard Winiarski Zastępca Prezydenta Miasta - zawnioskował o zdjęcie z 
porządku obrad  pkt-u 20 „Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Tkackiej / druk nr:  XXI/20/2004 /”.  
 
Pan Ryszard Winiarski Zastępca Prezydenta Miasta - zawnioskował o wprowadzenie 
w pkt. 20 porządku obrad projekt uchwały „w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 
terenie Miasta Rzeszowa miejsc sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do 



spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz o zmianie uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa”. 
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Radny p. Waldemar Szumny - zainteresował się w jaki sposób będą omawiane 
projekty uchwał dotyczące Nagród Miasta Rzeszowa ponieważ zostały wniesione 
podwójne projekty uchwał ? 
 
Radny p. Andrzej Szypuła- Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Miasta Rzeszowa odpowiadając, poinformował, że Komisja Kultury, Sportu i Promocji 
Rady Miasta Rzeszowa rozpatrywała projekty uchwał w sprawie Nagród Miasta 
Rzeszowa przedstawione przez Prezydenta Miasta i zaopiniowała je pozytywnie pod 
warunkiem, że zostaną przyjęte  poprawki zaproponowane przez Komisję. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - poinformował, że podtrzymuje swój wniosek dotyczący 
rozpatrzenia projektów uchwał zgłoszonych przez Kluby Radnych. 
  
Radny p. Robert Kultys - poinformował, w imieniu Klubu Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwości, że przedstawiony projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 
usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa miejsc sprzedaży napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz o zmianie 
uchwały Rady Miasta Rzeszowa zostanie zaopiniowany pozytywnie przez Klub Radnych 
PiS-u pod warunkiem, że zostaną przyjęte poprawki zgłoszone przez nich w trakcie 
obrad. 
 
                 Przystąpiono do głosowania : 
 
                  Wniosek o uzupełnienie porządku obrad w punkcie  21 „a” o  uchwałę w 
sprawie zmian w budżecie miasta Rzeszowa na 2004 rok został przyjęty jednomyślnie 
(22 głosy „za”). 
 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad w punkcie 20 „Uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Tkackiej / druk nr:  
XXI/20/2004 /” został przyjęty jednomyślnie (23 głosy „za”). 
 
Wniosek o uzupełnienie porządku obrad w punkcie  20: „Uchwała w sprawie ustalenia 
zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa miejsc sprzedaży napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz o zmianie 
uchwały Rady Miasta Rzeszowa” został przyjęty  większością głosów (17 radnych 
głosowało „za”, 8 radnych było „przeciwnych”, 5 radnych „wstrzymało się od głosu). 



 
  Porządek obrad po zmianach obejmował: 
1. Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania / druk nr: XXI/15/2004/. 

-  5  - 
2. Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Miejskiej Policji w Rzeszowie. 
 

3. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
/druk nr XXI/1/2004/. 
 

4. Uchwała w sprawie wystąpienia Miasta  Rzeszowa ze Związku Powiatów Polskich 
/ druk: XXI/3/2004 / . 
 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Miasta  Rzeszowa  /druk: 
XXI/4/2004 /. 
 

6. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury / druk: XXI/5/2004/. 
 

7. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury / druk przygotowany przez Kluby Radnych/. 
 

8. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie Nauki i 
Techniki  /2 wersje w tym druk: XXI/6/2004/. 
 

9. Uchwała w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie Nauki i 
Techniki  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /. 
 

10. Uchwała w sprawie ustanowienia  Nagród  Miasta   Rzeszowa  w dziedzinie 
Sportu / druk: XXI/7/2004/. 
 

11. Uchwała w sprawie ustanowienia  Nagród  Miasta   Rzeszowa  w dziedzinie  
Sportu  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /. 
 

12. Uchwała  w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa  w  dziedzinie  
Kultury  i   Sztuki  / druk: XXI/8/2004/. 
 

13. Uchwała  w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa  w  dziedzinie  
Kultury  i   Sztuki  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /. 
 

14. Uchwała w sprawie wysokości Nagród Miasta  Rzeszowa /druk: XXI/9/2004/. 



 
15. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy ul. 

F.Kotuli w Rzeszowie / druk nr: XXI/12/2004 /. 
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16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego 

zasobu /druk nr: XXI/ 13/2004 /.  
 

17. Uchwała w sprawie przyjęcia darowizny  / druk nr:  XXI/16/2004 / 
 

18 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału wynoszącego 42/60 
części nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Dukielskiej /druk nr: 
XXI/18/2004 /. 
 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Rzeszowie przy ul. Zygmunta I Starego / druk nr:  XXI/19/2004 /. 
 
 

20. Uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa 
miejsc sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i 
poza miejscem sprzedaży oraz o zmianie uchwały Rady Miasta Rzeszowa. 
 

21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (dot.Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na terenie Miasta) 
 

22. Uchwała  w sprawie zmian w budżecie miasta Rzeszowa na 2004 rok. 
 

23. Sprawozdanie z prac Prezydenta  Miasta  Rzeszowa. 
 

24. Zapytania i interpelacje. 
 

25. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 

 
 
Ad 1. 
 
Pan Krzysztof Kadłuczko - Sekretarz Miasta Rzeszowa  przedstawił projekt uchwały 
w sprawie utworzenia obwodów głosowania / druk nr: XXI/15/2004/. Projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 



Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji i nie zgłosił uwag do przedstawionego 
projektu uchwały. 
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Uchwała w sprawie utworzenia obwodów głosowania została przyjęta jednogłośnie ( 
„za” głosowało 24 radnych, nikt nie był „przeciwny”, nikt nie „wstrzymał się od 
głosu”). 
 
 
Ad.2. 
 
Pan Stanisław Zawiślak - Komendant Miejski Policji Państwowej w Rzeszowie 
przedstawił sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
działania Komendy Miejskiej Policji w Rzeszowie za 2003 rok ( tekst sprawozdania 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Radny p. Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i 
Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa - poinformował, że 
Komisja bardzo wnikliwie analizowała przedstawione sprawozdanie, które zaopiniowała 
pozytywnie. Dodał, że członkowie Komisji bardzo pozytywnie odbierają działania p. 
Komendanta i całej Policji pracującej na terenie Miasta Rzeszowa. 
 
Radny p. Adolf Gubernat - Przewodniczący Komisji Edukacji - wyraził 
zaniepokojenie w związku z nasileniem się zjawiska narkomanii. Zainteresowany był 
sprawą  narkomanii w placówkach oświatowych oraz współpracy Policji z 
nauczycielami, organizacjami zajmującymi się pomocą osobom uzależnionym oraz 
rodzicami dzieci i młodzieży zagrożonych narkomanią. 
Poprosił też o informacje na temat  zjawiska „fali” w szkołach. 
 
Pan Stanisław Zawiślak - Komendant Miejski Policji w Rzeszowie - odpowiedział, że 
pracownicy placówek oświatowych coraz częściej dostrzegają problem narkomanii. 
Nawiązują współpracę nie tylko z policją, ale także z organizacjami i placówkami 
zajmującymi się osobami uzależnionymi. 
Temat narkomanii nie jest już tematem „tabu” w środowisku  oświatowym. 
Organizowane są spotkania na których młodzież i nauczyciele dowiadują się jak 
przeciwdziałać narkomanii, orazjak pomagać osobom zagrożonym narkomanią i osobom 
uzależnionym oraz ich rodzinom. 
Wiele szkół organizuje specjalne spotkania rodziców ze specjalistami w tej dziedzinie 
oraz uczy ich rozpoznawania rodzajów narkotyków i zachowania osób będących pod ich 
wpływem. Odnośnie występowania zjawiska tzw. „fali” w szkołach - to po ostatnich 



zdarzeniach (m.in. wypadku chłopca, który wpadł pod samochód w momencie kiedy 
uciekał przed goniącymi go kolegami ) podjęte zostały działania prewencyjne 
skierowane 
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 na przeciwdziałanie temu zjawisku. Wykrywalność wynosi 80%. 
 
Radny p. Antoni Dudek - podziękował całej Policji w Rzeszowie, a szczególnie 
policjantom pracującym na Komisariacie  oś. Baranówka za skuteczną pracę, która 
doprowadziła do zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców tego osiedla. 
Zapytał, czy przewidywane jest zwiększenia zatrudnienia w Komisariacie na osiedlu 
Baranówka ? 
 
Radny p. Jan Mazur - zwracając się do Komendanta Miejskiego Policji zapytał, jak 
ocenia profesjonalizm podległych mu funkcjonariuszy i co zamierza czynić by go ciągle 
doskonalić. Ponadto zainteresowany był, jakie ma rozeznanie w środowisku 
przestępczym miasta i jakie mogą wystąpić zagrożenia w najbliższym czasie. 
Podkreślił, że znacznie się zmniejszyła ilość skarg mieszkańców i nastąpiła znaczna 
poprawa jeżeli chodzi o ocenę Policji przez mieszkańców. 
 
Radny p. Karol Wąsowicz - powiedział, że jego zdaniem policjanci w”białych 
mundurach policji drogowej” są mało widoczni na rzeszowskich ulicach i 
skrzyżowaniach. Szczególnie w momencie awarii świateł na skrzyżowaniach, 
przejściach dla pieszych i wąskich przejazdach, np. pod torami kolejowymi. 
Zaproponował rozważenie możliwości zorganizowania tzw.”lotnej brygady” policji 
ruchu drogowego, która zjawiałaby się natychmiast po stwierdzeniu awarii. 
 
Radny p. Zdzisław Daraż - zainteresował się czy nie należałoby dążyć do większej 
skuteczności i czy jest możliwość wprowadzenia innych zasad w karaniu przestępstw 
chuligańskich występujących wśród kibiców sportowych. 
Czy były podejmowane próby karania za przynależność do grup zorganizowanych, 
traktując jako grupę zorganizowaną kibiców jednej drużyny wspólnie napadających na 
kibiców drużyny przeciwnej.  
 
Radny p. Andrzej Szlachta - zwrócił uwagę na niektóre informacje zamieszczone w 
sprawozdaniu (dot. wskaźników przestępstw), które - jak stwierdził - wywołują 
niepokojące refleksje. Poprosił p. Komendanta o nasilenie patroli na osiedlu Zimowit, 
szczególnie w porze wieczornej i nocnej. Jako miejsca najbardziej niebezpieczne 
wymienił park i plac zabaw.  
 



Radny p. Antoni Kopaczewski - zauważył, że wzrost przestępczości (rozboje, 
kradzieże) następuje wraz ze wzrostem zubożenia społeczeństwa i dlatego 
najważniejszym zadaniem „rządzących” musi być rozwiązywanie problemów 
związanych z bezrobociem. 
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Radny p. Ryszard Piekło - poparł wypowiedź radnego Kopaczewskiego.  
 
Pan Stanisław Zawiślak - Komendant Miejski Policji w Rzeszowie - ustosunkował 
się do wypowiedzi radnych : 
- policja drogowa często pracuje na terenie Miasta. Najczęściej zabezpiecza miejsca w 
których doszło do zdarzeń drogowych, ale także kieruje ruchem w miejscach 
wzmożonego ruchu bądź też tam gdzie nastąpiła awaria świateł, 
- sprawa pociągnięcia do odpowiedzialności za udział w grupie zorganizowanej kibiców 
sportowych naruszających porządek publiczny była przedmiotem rozmów z 
Prokuratorem Okręgowym. Jednak jednoznacznej odpowiedzi w tej sprawie nie 
udzielono, 
- nie ma problemu, żeby patrole policji odwiedzały miejsca wymienione przez p. 
radnego Szlachtę. 
 
Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent  Miasta - w swoim wystąpieniu podkreślił, że 
największe prawo do oceny Policji mają mieszkańcy Miasta i ich ocena jest 
najważniejsza. Poinformował, że w ostatnim czasie uczestniczył w spotkaniach z 
mieszkańcami Miasta na prawie wszystkich osiedlach (poza osiedlem im.F. Kotuli, 
gdzie spotkanie odbędzie się w najbliższym czasie) i na tych spotkaniach mieszkańcy 
nie wnosili żadnych zastrzeżeń do pracy policji. Nie było też wyjątkowych żądań 
związanych z interwencjami.  Mieszkańcy docenili monitoring i jego wpływ na 
bezpieczeństwo osób przebywających w centrum Miasta. Powiedział, że zasada przyjęta 
we współpracy z Policją mówi, iż najważniejszą sprawą jest żeby zlikwidować najpierw 
przyczynę i przeciwdziałać ewentualnemu skutkowi przestępstwa. Monitoring 
spowodował, że w centrum Miasta są mniej widoczni funkcjonariusze w mundurach. 
Jednak szybka reakcja na występujące zakłócenia porządku publicznego pokazuje, że 
policjanci są, ale nie mundurowi. 
Ponadto Pan Prezydent poinformował, że w najbliższym czasie drugi samochód 
policyjny zostanie wyposażony w kamerę, co pozwoli  na sprawniejsze  prowadzenie 
działań policyjnych, szczególnie  na imprezach o charakterze masowym. 
Na ręce Komendanta Miejskiego Policji przekazał podziękowania wszystkim 
policjantom pracującym na terenie Miasta. Podkreślił, że praca policjantów, ich 
cierpliwość i grzeczność jest doceniana przez mieszkańców Rzeszowa i oceniana bardzo 
pozytywnie. 



 
Za przyjęciem sprawozadnia przedstawionego przez Komendanta Miejskiego Policji w 
Rzeszowie glosowało 21 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się od 
glosu.  
Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komendy Miejskiej Policji w Rzeszowie za 2003 rok zostało ocenione jednomyślnie 
pozytywnie.  
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Ad.3. 
 
Pan Marek Ustrobiński - Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłaty za zajęcie pasa drogowego /druk nr XXI/1/2004/ (projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radny p. Karol Wąsowicz - Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - 
prowadzący tę część obrad zapytał, czy są opinie Komisji w sprawie prezentowanego 
projektu uchwały i czy ktoś z radnych chce zabrać głos w dyskusji ? 
 
Żadna ze stałych Komisji Rady nie opiniowała przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny p. Karol Wąsowicz - zapytał, jakie zmiany są wprowadzane tą uchwałą w 
odniesieniu do przepisów obowiązujących w roku ubiegłym ? 
 
Radny p. Janusz Ramski - zapytał, czy i o ile wzrosną wpływy do budżetu Miasta z 
tego tytułu ? 
 
Pan Marek Ustrobiński - Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni odpowiedział: 
-  zmiana wprowadzona uchwałą Rady Miasta spowoduje wzrost  stawki średnio o 20% 
w stosunku do ubiegłego roku. Poprzednio obowiązująca stawka opłat była 
wprowadzona w 2000 roku i teraz zostaje zmieniona, 
-  trudno jest podać dokładną kwotę wzrostu wpływu do budżetu Miasta w 2004 roku z 
tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego ale można ją oszacować biorąc pod uwagę 
wzrost stawki o 20% i wpływy z 2003 roku, które wynosiły 600 000 złotych. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
została przyjęta jednomyślnie (18 radnych głosowało „za”, głosów „przeciwnych” nie 
było, nikt nie „wstrzymał się” od głosu). 
 



 
Ad.4. 
 
Pan Krzysztof Kadłuczko - Sekretarz Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawił uchwałę w sprawie wystąpienia Miasta  Rzeszowa ze Związku Powiatów 
Polskich / druk: XXI/3/2004 / (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu). 
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Radny p. Karol Wąsowicz - Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - 
prowadzący tę część obrad zapytał, czy są opinie Komisji w sprawie prezentowanego 
projektu uchwały i czy ktoś z radnych chce zabrać głos w dyskusji ? 
 
Żadna ze stałych Komisji Rady nie opiniowała przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - w swoim wystąpieniu podkreślił, że jego zdaniem 
propozycja wystąpienia ze Związku Powiatów Polskich jest zła. Związek Powiatów 
Polskich jest stowarzyszeniem ogólnokrajowym, jest członkiem Komisji Wspólnej 
Rządu i Samorządu, która bierze udział w tworzeniu prawa. Rzeszów jest Miastem na 
prawach powiatu i należąc do Związku ma możliwość zgłaszania swoich propozycji 
dotyczących przepisów prawa na tym forum. Jeszcze raz podkreślił, że wystąpienie z 
tego Związku jest niepotrzebne i nieuzasadnione. Dodał, że jeżeli propozycja 
wystąpienia jest spowodowana zbyt dużym obciążeniem delegata wyznaczonego do 
reprezentowania Miasta na tym Forum - to można wyznaczyć kogoś innego. 
 
Radny p. Andrzej Dec - poparł wypowiedź p. radnego A. Szlachty. Dodał, że dobrze 
jest dla Miasta uczestniczyć w tym forum i mieć wpływ na podejmowane tam 
inicjatywy. Dodał, że pieniądze, które Miasto płaci w formie składek za przynależność 
do Związku nie są duże, a sprawa reprezentanta Miasta jest inną kwestią. 
 
Radna p. Elżbieta Dzierżak - Przewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa - 
zainteresowała się kto reprezentuje Rzeszów na tym forum i zaproponowała żeby 
przedstawił Radzie sprawozdanie. 
 
Radny p. Piotr Rybka - poinformował, że jako radny nigdy nie był informowany, że 
przynależność Miasta Rzeszów do Związku Powiatów Polskich jest niepotrzebna, czy 
też negatywnie oceniana. Dlatego przychylił się do opinii p. A. Deca i zaproponował 
poczekać z podjęciem przedstawionej uchwały, a na dzisiejszej sesji zdjąć ją z porządku 
obrad. 
 



Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta Miasta - poinformował, że tematyka 
poruszana przez Związek Powiatów Polskich jest zbieżna z tematami omawianymi w 
Unii Metropolii Polskich, do której Rzeszów również należy i w której uczestniczy 
przedstawiciel Miasta. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta zaproponował zmianę przedstawiciela Miasta Rzeszowa w 
Związku Powiatów Polskich.   
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Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent  Miasta  Rzeszowa -  powiedział, że bardzo uważnie 
wysłuchał argumentów p. radnego Szlachty, p. radnego Deca, jak również p. radnego 
Rybki. Przyznał, że przedstawione opinie wydają się być słuszne. Podsumowując dodał, 
że czuł się w obowiązku zaproponować rozważenie przez Radę możliwości wystąpienia 
ze Związku, jednak jeżeli decyzja Rady będzie inna - to on się jej podporządkuje.   
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wystąpienia Miasta  Rzeszowa ze Związku Powiatów 
Polskich głosowało 5 radnych, 11 radnych było przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się 
od głosu.  Uchwała nie została podjęta. 
 
Ad.5. 
 
Pan Krzysztof Kadłuczko - Sekretarz Miasta Rzeszowa w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Miasta  Rzeszowa  
/druk: XXI/4/2004 /(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu). Wyjaśnił, że podmiotem wnoszącym prośbę o wyrażenie zgody jest 
Pracownia Kartograficzna „Karta Blanca” z Gdańska. 
 
Radny p. Jacek  Kiczek - Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i 
Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Miasta  Rzeszowa została 
podjęta  ( za głosowało 15 radnych, 1 radny był przeciwny, 6 radnych wstrzymało się 
od głosu ). 
 
Ad.6. 
 



Pan Ryszard Winiarski -  Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił uchwałę w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  
Rzeszowa w dziedzinie  Literatury /druk: XXI/5/2004/ (projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Radny p. Andrzej Szypuła - Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Miasta Rzeszowa, poinformował, że Komisja wnikliwie przeanalizowała projekt 
uchwały przedstawiony przez Prezydenta Miasta i po dyskusji wniosła następujące 
poprawki : 
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w § 3 pkt  2 otrzymuje brzmienie 

: 
„Komisja może nie wystąpić z wnioskiem 
o przyznanie nagród”. 

Wyjaśnił, że taki zapis pozwala na wprowadzenie rozwiązań wówczas gdy nie będzie 
zgłoszeń lub też Komisja uzna, że w danej dziedzinie nagrody nie należy przyznawać. 
 pkt. 3 otrzymuje brzmienie 

: 
jak dotychczasowy pkt 2 

w § 4                   dopisać słowa          : „ ... w uzgodnieniu z Komisją Kultury, 
Sportu i Promocji Rady Miasta 
Rzeszowa...”. 

Po uwzględnieniu powyższych poprawek do przedłożonego przez Prezydenta Miasta 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury, Komisja Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie go zaopiniowała. 
Podobnie Komisja odniosła się do pozostałych projektów uchwał w sprawie 
ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - autor projektu uchwały zgłoszonego przez Kluby 
Radnych-  poinformował, że intencją projektu uchwały, którą on przygotował było 
pogodzenie dwóch  organów, jakimi są Rada Miasta Rzeszowa i Prezydent Miasta 
Rzeszowa. Dlatego zaproponowano, by Komisja Nagród była powoływana na wniosek 
Komisji Kultury, Sportu i  Promocji Rady Miasta Rzeszowa. Natomiast same Nagrody 
przyznawałby Prezydent Miasta,  na wniosek Komisji wybranej przez Komisję stałą 
Rady Miasta. 
Stwierdził, że nagroda jest Nagrodą Miasta Rzeszowa dlatego równorzędny wpływ na 
jej przyznanie powinien mieć Prezydent Miasta Rzeszowa i Rada Miasta Rzeszowa. 
Zgłosił poprawkę dotyczącą zapisu § 4: „Komisję Nagród na wniosek Komisji Kultury, 
Sportu i Promocji Rady Miasta Rzeszowa powołuje Prezydent Miasta”. 
 
Radny p. Waldemar Szumny - powiedział, że - jego zdaniem - najważniejszą sprawą 
dotyczącą przyznawania Nagród Miasta Rzeszowa jest ujednolicenie konwencji w taki 



sposób, by przyznawanych nagród nie było zbyt dużo (w odniesieniu do zapisu o 
przyznawaniu nagród  I-go  i  II-go stopnia ) . 
 
Radny p. Karol Wąsowicz - zgłosił poprawkę dotyczącą zapisu § 3 ust. 1, który 
powinien brzmieć  
§ 3 ust. 1 „Nagrody na wniosek Komisji doraźnej do spraw Nagród, przyznaje 

Prezydent Miasta Rzeszowa”. 
 
 
Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa powiedział, że akceptuje 
poprawki zgłoszone przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta Rzeszowa 
oraz poprawkę zgłoszoną przez radnego p. Wąsowicza i przyjmuje je jako autopoprawki 
do  
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przedstawionego projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w 
dziedzinie  Literatury.  
 
Za wprowadzeniem zmiany : 
w § 3 - pkt   2 otrzymuje brzmienie : „Komisja może nie wystąpić z wnioskiem o 

przyznanie nagród”. 
 -  pkt 3 otrzymuje brzmienie : jak dotychczasowy pkt 2 
w § 4 -otrzymuje brzmienie: „Komisję doraźną do spraw Nagród, na wniosek 

Komisji Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta, 
powołuje Rada Miasta Rzeszowa”. 
 

 
głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, 11 radnych wstrzymało się od głosu. 
Poprawka została przyjęta. 
 
Za wprowadzeniem  zmiany:  
 
w § 3 ust. 1 „Nagrody na wniosek Komisji doraźnej do spraw Nagród, przyznaje 

Prezydent Miasta Rzeszowa”. 
głosowało 14 radnych, 9 radnych było przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu. Poprawka została przyjęta. 

 
 

Za przyjęciem uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury wraz z przyjętymi  poprawkami głosowało 13 radnych, 9 radnych było 
przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 



Uchwała została podjęta. 
 
Ad. 7. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - poinformował, że w związku z podjęciem przez Radę 
Miasta uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Literatury zgłasza wniosek o wycofanie z porządku obrad uchwały Klubów Radnych w 
sprawie ustanowienia Nagrody  Literackiej Miasta  Rzeszowa /druk przygotowany przez 
Kluby Radnych/ (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu). 
 
Za zgłoszonym wnioskiem głosowało 18 radnych, nikt z radnych nie był „przeciwny”, 
3 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
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Wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały przygotowanej przez Kluby Radnych w 
sprawie ustanowienia Nagrody Literackiej Miasta Rzeszowa został przyjęty. 
 
Ad.8. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  
Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki  / druk: XXI/6/2004/ (projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
 
Radny p. Andrzej Szypuła - Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Miasta Rzeszowa, poinformował, że Komisja wnikliwie przeanalizowała projekt 
uchwały przedstawiony przez Prezydenta Miasta i po dyskusji wniosła następujące 
poprawki : 
w § 3 pkt. 2 otrzymuje brzmienie 

: 
„Komisja może nie wystąpić z wnioskiem 
o przyznanie nagród”. 

 pkt. 3 otrzymuje brzmienie 
: 

jak dotychczasowy pkt. 2 

w § 4 - otrzymuje brzmienie : „Komisję doraźną do spraw Nagród na 
wniosek Komisji Kultury, Sportu i 
Promocji Rady Miasta, powołuje Rada 
Miasta Rzeszowa”. 



Po uwzględnieniu powyższych poprawek do przedłożonego przez Prezydenta Miasta 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Nauki i Techniki, Komisja Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie go zaopiniowała. 

 
Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa - powiedział, że akceptuje 
poprawki zgłoszone przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta Rzeszowa 
oraz poprawkę dotyczącą § 3 ust. 1 („Nagrody, na wniosek doraźnej Komisji do spraw 
Nagród, przyznaje Prezydent Miasta Rzeszowa”) i przyjmuje je jako autopoprawkę do 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w 
dziedzinie  Nauki  i  Techniki.  
   Za wprowadzeniem  autopoprawek Prezydenta głosowało 15 radnych, nikt nie był 
przeciwny, 3 radnych wstrzymało się od głosu. Autopoprawki  zostały  przyjęte. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Nauki i Techniki  wraz z przyjętymi  poprawkami głosowało 14 radnych, 6 radnych 
było przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
Uchwała została podjęta. 
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Ad. 9. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - poinformował, że w związku z podjęciem przez Radę 
Miasta uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  Nauki 
i Techniki zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały Klubów 
Radnych w sprawie w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie 
Nauki i Techniki  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /( projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 
 
Za zgłoszonym wnioskiem głosowało 15  radnych, 1 radny  był „przeciwny”, 6 radnych 
„wstrzymało się od głosu”. 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały przygotowanej przez Kluby Radnych w 
sprawie ustanowienia Nagrody Nauki  i Techniki  Miasta Rzeszowa został przyjęty. 
 

 
Ad.10. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  w sprawie ustanowienia  Nagród  
Miasta   Rzeszowa  w dziedzinie Sportu / druk: XXI/7/2004/( projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 



 
Radny p. Andrzej Szypuła - Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Miasta Rzeszowa - poinformował, że Komisja przeanalizowała projekt uchwały 
przedstawiony przez Prezydenta Miasta i po dyskusji wniosła następujące poprawki : 
 
w § 3 pkt 2 otrzymuje brzmienie 

: 
„Komisja może nie wystąpić z wnioskiem 
o przyznanie nagród”. 

 pkt 3 otrzymuje brzmienie 
: 

jak dotychczasowy pkt 2 

w § 4 dopisać wyrazy : „w uzgodnieniu z Komisją Kultury, 
Sportu i Promocji Rady Miasta 
Rzeszowa”. 
 

Po uwzględnieniu powyższych poprawek do przedstawionego przez Prezydenta Miasta 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Sportu -  Komisja Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie go zaopiniowała. 
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Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa - powiedział, że akceptuje 
poprawki zgłoszone przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta Rzeszowa 
oraz poprawkę dotyczącą § 3 ust. 1 („Nagrody na wniosek doraźnej Komisji do spraw 
Nagród, przyznaje Prezydent Miasta Rzeszowa”)  i przyjmuje je jako autopoprawkę do 
przedstawionego projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w 
dziedzinie Sportu.  
Za wprowadzeniem  autopoprawek Prezydenta głosowało 13 radnych, 7 radnych było 
przeciwnych , 5 radnych wstrzymało się od głosu. Autopoprawki zostały przyjęte. 

 
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie 
Sportu wraz z przyjętymi  poprawkami głosowało 13 radnych, 2 radnych było 
przeciwnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad. 11. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - poinformował, że w związku z podjęciem przez Radę 
Miasta uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie Sportu 
zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały Klubów Radnych w 
sprawie w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  Sportu  / druk 



przygotowany przez Kluby Radnych / (uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu). 
 
 Za zgłoszonym wnioskiem głosowało 15  radnych, nikt z radnych nie był „przeciwny”, 
4 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały przygotowanej przez Kluby 
Radnych w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Rzeszowa w dziedzinie Sportu został 
przyjęty. 
 
Ad.12. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  w sprawie ustanowienia  Nagród  
Miasta   Rzeszowa  w dziedzinie Kultury  i   Sztuki  / druk: XXI/8/2004/(projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
 
Radny p. Andrzej Szypuła - Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Rady Miasta Rzeszowa, poinformował, że Komisja wnikliwie  
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przeanalizowała projekt uchwały przedstawiony przez Prezydenta Miasta i po dyskusji 
wniosła następujące poprawki : 
w § 3 pkt 2 otrzymuje brzmienie 

: 
„Komisja może nie wystąpić z wnioskiem 
o przyznanie nagród”. 

 pkt 3 otrzymuje brzmienie 
: 

jak dotychczasowy pkt 2 

w § 4                   dopisać wyrazy: „w uzgodnieniu z Komisją Kultury, 
Sportu i Promocji Rady Miasta 
Rzeszowa”. 

 
 
Po uwzględnieniu powyższych poprawek do przedstawionego przez Prezydenta Miasta 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie 
Kultury  i   Sztuki , Komisja Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie go zaopiniowała. 

 
Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa - powiedział, że akceptuje 
poprawki zgłoszone przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta Rzeszowa 
oraz poprawkę dotyczącą § 3 ust. 1 („Nagrody na wniosek doraźnej Komisji do spraw 
Nagród, przyznaje Prezydent Miasta Rzeszowa”)  i przyjmuje je jako autopoprawkę do 



przedstawionego projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w 
dziedzinie Sportu.  
Za wprowadzeniem  autopoprawek Prezydenta głosowało 12 radnych, 5 radnych było 
przeciwnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. Autopoprawki zostały przyjęta. 

 
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta w dziedzinie Kultury i 
Sztuki wraz z przyjętymi  poprawkami głosowało 13 radnych, 2 radnych było 
przeciwnych, 3  radnych wstrzymało się od głosu. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad. 13. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - poinformował, że w związku z podjęciem przez Radę 
Miasta uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa w dziedzinie  
Kultury  i   Sztuki  / druk przygotowany przez Kluby Radnych /(projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 
 Za zgłoszonym wnioskiem głosowało 14  radnych, nikt z radnych nie był „przeciwny”, 
2  radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały przygotowanej przez Kluby Radnych w 
sprawie ustanowienia Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzienie Kultury i Sztuki został 
przyjęty. 
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Ad.14. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił uchwałę  w sprawie wysokości Nagród Miasta  Rzeszowa 
/druk: XXI/9/2004/(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu). 
 
Radny p. Andrzej Szypuła - Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji 
Rady Miasta Rzeszowa, poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt z Radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wysokości Nagród Miasta  Rzeszowa głosowało 16 
radnych, nikt z  radnych nie  był  przeciwny, 1  radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta. 



 
 
Ad.15. 
 
Pan Artur Piwoński - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie  wydzierżawienia  
nieruchomości  położonej  przy ul. F.Kotuli w Rzeszowie / druk nr: XXI/12/2004 / 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy ul. 
F.Kotuli w Rzeszowie głosowało 18  radnych, nikt z  radnych nie  był  przeciwny, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta jednomyślnie. 
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Ad.16. 
 
Pan Artur Piwoński - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości do gminnego zasobu /druk nr: XXI/ 13/2004 /(projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
 



Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 
gminnego zasobu głosowało 22  radnych, nikt z  radnych nie  był  przeciwny, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad.17. 
 
Pan Artur Piwoński - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny  
/druk nr:  XXI/16/2004 /(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 21 
do protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia darowizny  głosowało 22  radnych, nikt z  
radnych nie  był  przeciwny, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta jednomyślnie. 
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Ad.18. 
 
Pan Artur Piwoński - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż udziału wynoszącego 42/60 części nieruchomości położonej w Rzeszowie przy 
ul. Dukielskiej /druk nr:  XXI/18/2004 / projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 
wynoszącego 42/60 części nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Dukielskiej 
głosowało 21  radnych, nikt z  radnych nie  był  przeciwny, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 



Uchwała została podjęta jednomyślnie. 
 
 
Ad.19. 
 
Pan Artur Piwoński - Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Zygmunta I Starego / druk nr:  
XXI/19/2004 /(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu). 
 
Radny p. Robert Kultys - Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Radny p. Janusz Ramski - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
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Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Zygmunta I Starego głosowało 22  radnych, nikt z  
radnych nie  był  przeciwny, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad.20. 
 
Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania 
na terenie Miasta Rzeszowa miejsc sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych 
do spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz o zmianie uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu). 
 
Radna p. Maria Korczowska - Przewodnicząca Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa - poinformowała, że Komisja negatywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały ( 2 radnych głosowało za uchwałą , 3 
radnych głosowało przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu). 



 
Radny p. Janusz Ramski - zwracając się do Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa 
zapytał:  „do czego potrzebne jest podjęcie przedstawionej uchwały ?”  
 
Pan Ryszard Winiarski - Zastępca Prezydenta  Miasta Rzeszowa odpowiedział, że 
podjęcie tej uchwały pozwoli uporządkować sytuację prawną wszystkich ogródków 
gastronomicznych funkcjonujących w centrum Miasta. Obowiązująca uchwała Rady 
Miasta Rzeszowa z lipca 2002 roku reguluje wiele spraw, jednak powoduje różne 
interpretacje dotyczące mierzenia odległości lokali gastronomicznych od obiektów 
chronionych. 
Przedstawiony dzisiaj projekt uchwały wskaże obszary , które nie podlegają rygorom. 
 
Radny p. Robert Kultys - w imieniu Klubu Radnych  Prawa i Sprawiedliwości - 
zgłosił poprawkę do projektu uchwały przedstawionej przez Prezydenta Miasta. Jak 
powiedział,  poprawka dotyczy kwestii uregulowania sprzedaży alkoholu w 
bezpośrednim sąsiedztwie miejsc kultu religijnego i placówek oświatowych. Dodał, że 
ta propozycja zakłada indywidualne funkcjonowanie stref ochrony szczegółowo 
określonych na załączniku graficznym, stanowiącym integralną część projektu uchwały. 
Wyjaśnił i przedstawił na rysunku, że obszar zaznaczony kolorem czerwonym - jest 
obszarem, w którym nie funkcjonowałyby żadne obostrzenia. Natomiast poza nim 
zlokalizowane są obiekty, które są chronione wprowadzoną strefą. Dodał, że zgłoszona 
propozycja była  
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konsultowana zarówno z ks. Proboszczem Parafii Farnej, jak i ks. Proboszczem Parafii 
pw. Św. Krzyża.  Obydwaj Księża wyrazili zdanie, że są w stanie zaakceptować tak 
indywidualnie okrojoną strefę. 
Powiedział, że tak  przygotowany projekt  uchwały doprowadzi do kompromisu 
pomiędzy środowiskami popierającymi funkcjonowanie gastronomii i społecznościami 
katolickimi. 
Na rysunku graficznym przedstawił zakres funkcjonowania gastronomii oraz 
poinformował, że ta propozycja rozszerza strefę w stosunku do tej przedstawionej przez 
Prezydenta Miasta. Chodzi tu o kawiarnię „As”. kawiarnię „Muza” w teatrze im. W. 
Siemaszkowej oraz 2 inne kluby znajdujące się przy ul. Jagiellońskiej. 
Zaproponował zmianę zapisu pkt-u 3 w § 1 na jak to powiedział „znacznie prostszy i 
krótszy, a miałby on brzmieć następująco: „warunki określone w ustępie 1 nie dotyczą 
lokali gastronomicznych usytuowanych w budynkach lub ich częściach które 
zawierają się w granicach strefy zaznaczonej liniami czerwonymi, na mapie 
stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszej uchwały”. 
Zaproponował by dopisać w § 2- punkt 2 o następującym brzmieniu: „ miejsce 
usytuowania ogródków gastronomicznych powinno spełniać te same wymogi, jakie 



według art.1 niniejszej uchwały powinny spełniać miejsca usytuowania lokali 
gastronomicznych”. Wyjaśnił, że chodzi o to, żeby ogródki zlokalizowane w strefie 
zaznaczonej kolorem czerwonym- to odległości nie są mierzone, czyli nie obowiązuje 
strefa odległości. Natomiast jeżeli ogródek gastronomiczny jest zlokalizowany poza 
strefą - to obowiązują go te same wymogi, jak w art.1 niniejszej uchwały. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - powiedział, że projekt uchwały zaproponowany przez p. 
Prezydenta na poprzedniej sesji Rady nie wnosiła żadnych istotnych zmian do 
obowiązujących przepisów. Występowała prawdopodobnie błędna interpretacja stanu 
prawnego.  Jego zdaniem wątpliwości budzą decyzje p. Prezydenta dotyczące wydania 
pozwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w nowym klubie „INDEX” oddalonym 
o ok. 20 m. od Wyższej Szkoły Zarządzania. 
Dodał, że „zgłoszona dzisiaj propozycja zmierza w dobrym kierunku i teraz trzeba tylko 
znaleźć ostateczne rozstrzygnięcie”. 
 

Radny p. Konrad Fijołek - stwierdził, że propozycja zgłoszona przez p. radnego 
Kultysa wydaje mu się rozsądna , zwłaszcza włączenie w strefę ul. Jagiellońskiej i 

godna poparcia. 
 
Radny p. Janusz Ramski - poprosił o wyjaśnienie czy podjęcie inicjatywy 
uchwałodawczej prze radnego wymaga  konsultacji z mieszkańcami, bo jak on 
zrozumiał radny Kultys przed zgłoszeniem propozycji odbył takie konsultacje.  
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Pani Janina Załuska - Radca Prawny Urzędu Miasta - wyjaśniła, że każdy radny 
może konsultować swoje inicjatywy uchwałodawcze z mieszkańcami. 

  
Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa powiedział, że akceptuje 
poprawki zgłoszone przez w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przez p. 
radnego Roberta Kultysa i przyjmuje je jako autopoprawkę do przedstawionego projektu 
uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa miejsc 
sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza 
miejscem sprzedaży oraz o zmianie uchwały Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radna p. Elżbieta Dzierżak - Przewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa - 
poinformowała, że poprawki do projektu uchwały zgłoszone przez Klub Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość” zostały przedstawione radnym dzisiaj i nie mieli oni 
możliwości ich przeanalizowania. Dodatkowo dzisiaj są informowania o tym, że w tej 
sprawie były przeprowadzone konsultacje społeczne, a radni pozostałych klubów takiej 



możliwości nie mieli. W związku z tym odnosi wrażenie, że sprawa była uzgodniona, a 
pozostałych radnych , którzy w ciągu kilkunastu minut muszą się wypowiedzieć „stawia 
się przed faktem dokonanym”. 
 
Radny p. Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i 
Współpracy z Samorządami Osiedlowymi poinformował, że na ostatnim posiedzeniu 
Komisji, jej członkowie dyskutowali na temat . 
 
Radny p. Kazimierz Greń powiedział, że poprawki zgłoszone przez p. Kultysa wydają 
się rozsądne. Ponieważ p. Prezydent przyjął je jako własną autopoprawkę, zgłosił 
wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania. 
 
Radny p. Andrzej Dec - poparł wniosek p. radnego Grenia. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
Za przyjęciem uchwały wraz z poprawkami zgłoszonymi przez Klub Radnych PiS, 
przyjętych przez Prezydenta Miasta jako autopoprawka, głosowało 17  radnych, 4  
radnych   było  przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa miejsc 
sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza 
miejscem sprzedaży oraz o zmianie uchwały Rady Miasta Rzeszowa została 
podjęta. 
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Ad.21. 
 
Pan Franciszek  Kosiorowski  - Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa (dot.Wieloletnich Programów Inwestycyjnych w zakresie przebudowy ulic na 
terenie Miasta) (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu). 
Wyjaśnił, że zmiana nie dotyczy bezpośrednio zapisów treści uchwały, nie zmienia też 
jej merytorycznie, ale polega na skorygowaniu błędu zapisu, który jest prawdopodobnie 
błędem komputerowym. 
 



Radny p. Janusz Ramski - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa 
głosowało 18  radnych, nikt z  radnych nie  był  przeciwny,1 radny wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała została podjęta. 
 
 
Ad.22. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa  w imieniu Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwał  w sprawie zmian w budżecie miasta Rzeszowa na 2004 rok 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 
 
Radny p. Zdzisław Daraż  - Przewodniczący Komisji Ekonomiczno-Budżetowej 
Rady Miasta Rzeszowa  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta Rzeszowa na 2004 rok 
głosowało 19  radnych, nikt z  radnych nie  był  przeciwny, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała została podjęta jednomyślnie. 
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Ad.23 
 

Pan Tadeusz  Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa przedstawił sprawozdanie z prac 
Prezydenta i Zastępców Prezydenta Miasta za okres od 30 marca do 20 kwietnia 2004 r. 
Tekst sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 
 
Ad.24 
 
Zapytania i interpelacje: 
 
1. Radny p. Piotr Rybka złożył pisemną  interpelację o treści: 



„ Do Pana Prezydenta  Miasta Rzeszowa 
         Zwracam się ponownie do Pana Prezydenta o szczegółowe wyjaśnienia 
przyczyn będących powodem lokalizacji obiektu handlowego na obszarach 
„Błonie Papieskie” przez Careffour Polska Sp. z o.o. 
Otrzymana odpowiedź w tej sprawie na moją interpelację Nr XX/6/2004 jest zbyt 
ogólna, a nie dająca żadnej odpowiedzi gdzie znajdują się przyczyny tego że w/w 
Spółka rości wobec Urzędu Miasta Rzeszowa odszkodowanie w wysokości 9 644 
887, 49 złotych. 
      Biorąc pod uwagę wielkość kwoty roszczenia, domagam się pełnej informacji 
przyczyn powodujących, że Gmina Rzeszów została obciążona taką kwotą”. 
 
 

2. Radny p. Janusz Ramski, Radna p. Janina Błażej, Radna p. Elżbieta Dzierżak 
i Radny p. Andrzej Szypuła złożyli pisemną interpelację o następującej treści : 
 „Proszę o  przedstawienie - jakie natężenie komunikacyjne  uzgodnione jest z 
inwestorem na terenach dawnego „Polmozbytu” przy ul. Rejtana - Armii 
Krajowej”. 
 
 

3. Radny p. Kazimierz Greń złożył pisemne zapytanie o następującej treści: 
     „Zwracam się z zapytaniem do Pana Prezydenta, czy za wynajęcie szkoły w 
dniu 27 marca 2004 r. przez pana Jana Bienkowskiego, została uregulowana 
należność w kwocie 2 000 zł (słownie: dwa tysiące złotych) za spotkanie, które 
zostało zorganizowane w Zespole Szkół Mechanicznych w Rzeszowie”. 
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Radny p. Andrzej Dec - zwracając się do Prezydenta Miasta poprosił o komentarz do 
protokołu z kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zapytał też, czy we wnioskach  
protokołu pokontrolnego znalazły się jakieś poważne zastrzeżenia pod adresem 
pracowników Urzędu Miasta.  

 
Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa poinformował, że kontrola 
przeprowadzona przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Rzeszowie, jego zdaniem 
została przeprowadzona w sposób bardzo rzetelny. W protokole pokontrolnym zalecono 
w 117 punktach sprawy do wykonania. 60 z nich już zostało zrealizowanych. 
Jeżeli chodzi o ciężar zarzutów podnoszonych w tym protokole, to powiedział, że trudno 
mu jest go oceniać i komentować.  Dodał, że została zakończona  kontrola prowadzona 



przez Urząd Kontroli Skarbowej w ZOZ Nr 1. Protokół z tej kontroli otrzymał w dniu 
wczorajszym i ze wstępnej analizy wynika, że jest on „bardzo dużej wagi”. 
 
Radna p. Elżbieta Dzierżak - Przewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa - nawiązując 
do protokołu pokontrolnego RIO, wyjaśniła, że przedstawiony na konferencji prasowej 
PiS zarzut skierowany pod adresem Przewodniczącej Rady Miasta jest niezasadny. 
Zarzut dotyczył, jakoby  Przewodnicząca Rady niezgodnie z prawem wyraziła pisemną 
zgodę Prezydentowi Miasta na korzystanie z prywatnego samochodu do celów 
służbowych. Zgodnie z interpretacją prawną przedstawioną na piśmie ( załącznik nr 28 
do protokołu) - to właśnie Przewodnicząca, reprezentując Radę Miasta, ma uprawnienia 
do podpisania takiej zgody. 
 
Radny p. Marek Strączek zwrócił się z prośbą do Prezydenta Miasta o skomentowanie 
wystąpienia pokontrolnego RIO odnoszącego się do Biura Gospodarki Mieniem Miasta 
Rzeszowa, w części dotyczącej ewidencji majątku. 
 
Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta Rzeszowa -  odpowiedziała, że 
przeprowadzona kontrola była kontrolą rutynową przeprowadzaną w każdej gminie raz 
na 4 lata. Do przeprowadzonej kontroli przystąpiło 17 inspektorów i trwała ona prawie 4 
miesiące. Protokół pokontrolny Regionalnej Izby Obrachunkowej składa się z 780 stron 
oraz 5 segregatorów załączników. Kontrola dotyczyła 2002 roku i I-szego półrocza 2003 
r. 
Jedno zalecenie dotyczyło konkretnej liczby, czyli poddało w wątpliwość wydatek 12 
000 złotych dotacji w Teatrze „Maska”. Ta sprawa została wyjaśniona w RIO i 
Kolegium unieważniło ten problem. 
W 1996 roku kiedy było powołane Biuro Gospodarki Mieniem, jak wykazała kontrola, 
brakowało specyfikacji mienia, które oddawało się w ewidencję BGM. 
Problem ten zostanie rozstrzygnięty przy najbliższej inwentaryzacji mienia, która 
odbędzie się jesienią bieżącego roku. Inwentaryzacja zostanie przedstawiona Radzie 
Miasta do  
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ponownego uzupełnienia poprzednich decyzji. Kolejne uwagi dotyczą dróg i kanalizacji 
deszczowej. Te dwa elementy majątku są objęte inwentaryzacją ilościową, a nie są 
objęte inwentaryzacją wartościową, z tego względu, że przejmując drogi od 
administracji rządowej nie otrzymano ich wartości. Była rozważana możliwość wyceny 
tych dróg, ale wyliczono, że koszty wyniosłyby ok. 300 000 złotych, więc odstąpiono od 
tego zamierzenia.  
 
Radny p. Waldemar Szumny - zwrócił się z prośbą o informację na najbliższej sesji 
Rady Miasta  w punkcie zawierajacym sprawozdanie z działalności ZOZ Nr 1, 



dotyczacą opieki ambulatoryjnej dla mieszkańców Rzeszowa w dni wolne od pracy oraz 
informacje dotyczace szczepień obowiązkowych dla dzieci. 
 
Ad. 25. 
 
Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 
Radna p. Elżbieta Dzierżak - Przewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa -
poinformowała o terminach najbliższych posiedzeń komisji Rady. 
 
Radny p. Andrzej Szlachta - zwrócił uwagę, że odpowiedź na interplację, którą 
zgłaszał do Prezydenta Miasta, a która dotyczyła struktury zatrudnienia w Urzędzie 
Miasta - jego zdaniem- nie jest wyczerpująca. 
 

Na XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa w dniu 20 kwietnia 2004 roku Rada Miasta 
Rzeszowa podjęłą następujące uchwały : 

1. Uchwała Nr XXI/45/2004 - w sprawie utworzenia obwodów głosowania. 
 

2. Uchwała Nr XXI/46/2004 - w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 
zajęcie pasa drogowego. 
 

3. Uchwała Nr XXI/47/2004 - w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu 
Miasta  Rzeszowa. 
 

4. Uchwała Nr XXI/48/2004 - w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa 
w dziedzinie  Literatury. 
 

5. Uchwała Nr XXI/49/2004 - w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa 
w dziedzinie Nauki i Techniki. 
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6. Uchwała Nr XXI/50/2004 - w sprawie ustanowienia  Nagród  Miasta   

Rzeszowa  w dziedzinie Sportu. 
 

7. Uchwała Nr XXI/51/2004 - w sprawie ustanowienia Nagród Miasta  Rzeszowa  
w  dziedzinie  Kultury  i   Sztuki. 
 

8. Uchwała Nr XXI/52/2004 - w sprawie wysokości Nagród Miasta  Rzeszowa. 
 

9. Uchwała Nr XXI/53/2004 - Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia 



nieruchomości  położonej  przy ul. F.Kotuli w 
Rzeszowie. 

10. Uchwała Nr XXI/54/2004 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości do gminnego zasobu .  
 

11. Uchwała Nr XXI/55/2004 - Uchwała w sprawie przyjęcia darowizny . 
 

12. Uchwała Nr XXI/56/2004 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
udziału wynoszącego 42/60 części nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Dukielskiej. 
 

13. Uchwała Nr XXI/57/2004 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 
Zygmunta I Starego. 
 

14. Uchwała Nr XXI/58/2004 - Uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 
terenie Miasta Rzeszowa miejsc sprzedaży napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 
miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz o zmianie 
uchwały Rady Miasta Rzeszowa. 
 

15. Uchwała Nr XXI/59/2004 - Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 

16. Uchwała Nr XXI/60/2004 - Uchwała  w sprawie zmian w budżecie miasta 
Rzeszowa na 2004 rok. 
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Radna  p. Elżbieta   Dzierżak  -  Przewodnicząca   Rady  Miasta  Rzeszowa  -      w 
związku z wyczerpaniem porządku obrad dokonała zamknięcia  XXI sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 15.55. 
 
Na tym protokół z XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
 
 



                                                                                                       Przewodnicząca  
Rady  Miasta  Rzeszowa 

Protokołowała: 
                                                                                                       Elżbieta  Dzierżak 
Jolanta  Ciebień 
 
 
 


